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Abstract (en)
This detector exhibits a measuring chamber which can be ionised by a radioactive source, is accessible to the environmental air and has a first
electrode connected to a d.c. feed voltage and a measuring electrode, the potential of which changes as a function of the density of the smoke
when smoke enters the measuring chamber, and is measured for the purpose of generating a smoke alarm signal when it reaches a predetermined
value, the potential of the measuring electrode being measured for at least one further electrical field strength and being compared with at least one
second potential value which occurs at the second field strength in accordance with the law of small ion deposition when there are smoke aerosols
in the measuring chamber. <IMAGE>

Abstract (de)
Verfahren zum Betrieb eines Ionisationsrauchmelders, der eine für die Umgebungsluft zugängliche, von einer radioaktiven Quelle ionisierbare
Meßkammer aufweist, die eine an Speisegleichspannung angeschlossene erste Elektrode sowie eine Meßelektrode besitzt, deren Potential sich bei
Raucheintritt in die Meßkammer in Abhängigkeit von der Rauchdichte ändert und gemessen wird zwecks Erzeugung eines Rauchalarmsignals,wenn
es einen vorgegebenen Wert erreicht, wobei das Potential der Meßelektrode für mindestens eine weitere elektrische Feldstärke gemessen und mit
mindestens einem zweiten Potentialwert verglichen wird, der nach dem Gesetz der Kleinionenanlagerung bei der zweiten Feldstärke auftritt,wenn
sich Rauchaerosole in der Meßkammer befinden.
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